
Ok, jeg stiller op.
Syntes det er helt i skoven, at alt skal foregå digitalt. 
(jeg vil mødes-se i øjnene-kramme-lugte-formemme
andre og ikke en maskine)
Jeg er imod udviklingen med "sammenslutning" af 
kredse mv.(måske fordi jeg har lagt meget arb. i at 
oprette dem) da det kun er gået en vej siden den vej 
begyndte. (nedaf)
Jeg er et analogt menneske, så måske jeg slet ikke 
kan finde ud af at deltage i "ekstra ordinært møde"
Måske jeg ikke er medlem længre, det er sket mange 
gange jeg er "meldt ud" pga. nyt kredit kort. men jeg 
har været en af de første og har lagt megen energi og 
arbejde i at være en af de "100 første"
Jeg er helt sikker på, at noget skal gøres hvis Å skal 
overleve næste valg. (selv om bevægelsen nok er det 
vigtigste)
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